
 

 

  

 

 

Ze zasedání Výboru České farmaceutické společnosti 

 

   Třetí letošní zasedání výboru České farmaceutické společnosti (ČFS) ČLS JEP se konalo 14. 

června 2010 na Farmaceutické fakultě UK v Hradci Králové. Jednání vedl předseda ČFS prof. L. 

Jahodář. Úvodem zkontroloval jednotlivé body z minulé schůze a jejich plnění. Podal informace o 

vyřešené korespondenci ČFS za poslední období.  

   Členové ČFS mají možnost ověřit své členství v sekcích a doplnit své kontaktní adresy buď přímo 

v oddělení členské evidence ČLS, nebo elektronicky po přihlášení do členské databáze ČLS – 

informace je vystavena na Webovských stránkách.  

   V rámci jednání o zahraničních aktivitách informoval předseda ČFS prof. L. Jahodář výbor o 

průběhu XII. symposia ISOPP (International Society of Oncology Pharmacy Practitioners), které se 

konalo 5. -8. května 2010 v hotelu Clarion v Praze. Výbor ČFS dodatečně souhlasil s delegováním 

dvou zástupců sekce Nemocničního lékárenství  na kongres FIP 2010 do Lisabonu koncem srpna 

2010. Rovněž finančně podpořil zahraniční cestu dvou zástupců této sekce do Lugana na Valnou 

hromadu EAHP (Evropské asociace nemocničních lékárníků) konanou 10 – 13.6.2010. Evropská 

federace pro farmaceutické vědy (EUFEPS) kontaktovala výbor ČFS v otázce spolupráce na 

přípravě „Veletrhu farmaceutických věd“ (PharmSciFair 2011), který výbor EUFEPs naplánoval do 

Prahy na termín 13-17.6.2011 (Kongresové centrum Praha). O tomto rozhodnutí konat tuto akci 

v Praze nebyl výbor ČFS předem informován. Letošního zasedání Rady EUFEPS 20.6.2010 

v Budapešti se zástupce ČFS nezúčastní. 

   Výbor byl informován o hospodaření časopisu Česká a slovenská farmacie. Za rok 2009 skončil 

časopis s nepatrným schodkem (pozitivně se projevil finanční příspěvek Slovenské farmaceutické 



 

 

  

společnosti). Za první čtvrtletí došlo opět k finančnímu propadu hospodaření časopisu, nejsou však 

dosud započítány výnosy z předplatného a z inzerce. Bude potřeba dokončit přípravu smlouvy mezi 

ČFS a SFS ohledně ekonomických a dalších vztahů obou společností k společnému časopisu. 

   Pro letošní  volby  do výboru a sekcí ČFS byl vypracován harmonogram a zveřejněn na 

webovských stránkách ČFS. Mgr. J. Kotlář informoval o jednání na MZ ohledně situace se 

vzdělávacími programy specializačního vzdělávání  a postavení nemocničního lékárenství. ČFS se 

na základě výzvy ČLS zúčastní odborné diskuse při tvorbě standardů. Zástupci výboru ČFS připraví 

podklady pro seznam výkonů. V otázce návrhu na zakoupení ručně psaného receptáře z bývalé 

jihlavské lékárny, výbor ČFS vyzval Dr. M. Lisou, aby ve spolupráci s doc. V. Ruskem zjistila jeho 

předběžnou cenu. Závěrem zasedání výbor projednal některé další administrativní záležitosti a 

korespondenci. Vědecký sekretář Prof. P. Solich informoval že od května 2010 se do ČFS přihlásilo 

6 nových členů. 

   Příští schůze výboru ČFS byla stanovena na 16.9. 2010 v 10.00 hod. na Farmaceutickou fakultu 

UK do Hradce Králové.  

 

P. Komárek 

 


